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Protokoll från styrelsemötet SSRK Västra, Sektion Halland 20190618 

Närvarande: Eddie Nilsson, Emma Hansen, Mariusz Narozny, Carina Lundeklev, Lasse 
Bengtsson, Marie Andersson, Marie Larsson, Lasse Bengtsson. 

Ej närvarnande: Carina Lundeklev 

§1. Mötet öppnas 
Ordförande Eddie Nilsson hälsade alla välkomna till styrelsemötet på Hvitfeldtsgatan 34 
hemma hos Marie Larsson och förklarade mötet öppnat.  

§2. Val av justerare 
Eddie Nilsson och Lars Bengtsson valdes att justera protokollet. (Efternamn) 

§3. Fasställande av dagordning 
Eddie fastställde dagordningen i sitt ursprungliga skick.  

§4. Föregående mötesprotokoll 
Föregående protokoll har mailats ut tidigare och gicks igenom och lades till handlingarna.  

§5. Information från avdelningen  

Inga nyheter. Eddie och Lasse var på fullmäktigemötet och återgav information kring det. 
Det beslutades bland annat att workingtesten inte ska stambokföras. 
Huvudargumentet var främst att de tävlingarna inte ska vara en grund i avelsarbetet. 
Beslutades om en avgiftshöjning för medlemsskapet från och med 2020. 

§6. Skrivelse 
Inga skrivelser. 

§7. Rapporter 
Inga rapporter. 

§8. Utbildningsansvarig 
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Diskuterar möjligheten till praktikplatser på höstens jakter. Vi undersöker om möjligheten 
finns.  

Spanielträning för Sissarens kennel 24-25/8 som kommer till Halland med 6 platser på 
kursen. Information finns på hemsidan och sociala medier. 

§9. Ekonomi 
Ekonomin stabil och god. Det finns ett överskott och skott behöver köpas in. Beslut om 
att skippa avgiften för samträningarna framöver. Vi diskuterar om vi ska hålla en fest för 
funktionärerna som tack för hjälpen. Marie kollar lite datum. 

§10. Samträning 
Datum för höstens samträningar är följande: 
Uppstart med träningsdag  lördag 24/8 kl. 10.00 Lasse 

tisdag 10/9 kl. 18.00 Emma 
tisdag 24/9 kl. 18.00 Marre 
lördag 5/10 kl. 10.00 Marie 

§11. Manus till Apportören 
Manus till Apportören sammanställs av Emma och vidarebefordras till Västras 
sekreterare via mail senast 1/8. Kommande nummer kommer att innehålla: 

• Hänvisningar till hemsidan och facebook 

§12. Övrigt 

Motionen om att avskaffa apportören har tagits vidare för utredning. 

Tollarklubben har tollingjaktprov 31/8-1/9 i Hishult och är behov av funktionärer. 

Hemsidan diskuteras. Cissi Brusehed driver frågan med avdelningen. 

B-prov 19-20/10, Alla klasser, båda dagarna. Funderar på vart vi ska vara. 

WT – 9/11. Funderar på plats för arrangemanget samt hur vi kör upplägget.  
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Mocktrail till våren 2020. 

Eddie skickar ut förfrågan om funktionärer till B-prov och WT. 

Diskussion kring sponsorer och prisbord. Förslag från medlemmar efterlyses. 

§13. Mötet avslutas  
Mötet förklarades avslutat av ordförande Eddie. Nästa möte preliminärt 5/10 i samband 
med samträningen.  
  
Vid Protokollet: 
Emma Hansen 
Sekreterare 

Justeras: 

Eddie Nilsson     Lars Bengtsson


